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ZAPISNIK 
sa 114. sjednice Odbora za zdravstvo, rad i socijalno staranje Skupštine Crne 

Gore, održane 22. decembra 2015. godine 
 
 

Sjednica je počela u 14 sati i 25 minuta. 
Odborom je, na sjednici, predsjedavao poslanik Zoran Jelić, predsjednik 

Odbora.  
Sjednici Odbora su prisustvovali poslanici, članovi Odbora: dr Jasmin Sutović, 

Maida Bešlić, Srđan Perić, dr Halil Duković, Andrija Popović, prim.dr Izet Bralić i dr 
Radosav Nišavić. 

Sjednici Odbora nijesu prisustvovali poslanici, članovi Odbora: Janko Vučinić, 
dr Novica Stanić i dr Radovan Asanović. 

Sjednici Odbora je prisustvovao predstavnik predlagača zakona, poslanik 
Aleksandar Damajnović. 

Rad sjednice pratili su akreditovani novinari.  
Za sjednicu je predložen i jednoglasno usvojen sljedeći  

 
DNEVNI RED: 

 
PREDLOG ZAKONA O IZMIRENJU OBAVEZA PREMA RADNICIMA RUDNIKA 
BOKSITA AD NIKŠIĆ KOJI SU, USLJED STEČAJA PREDUZEĆA, OSTVARILI 
PRAVO NA PENZIJU, KOJI SU PODNIJELI POSLANICI ALEKSANDAR 
DAMJANOVIĆ I MLADEN BOJANIĆ 
 

 
       Predsjednik Odbora Zoran Jelić konstatovao je da je Odboru za zdravstvo, rad i 
socijalno staranje, shodno članu 137 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor 
za ekonomiju, finansije i budžet dostavio mišljenje o ovom Predlogu zakona, br.19-
1/15-5/2 EPA 955 XXV od 23. novembra 2015. godine, sa aspekta uticaja predloženih 
rješenja na budžet Crne Gore. Istakao je da je u mišljenju Odbora navedeno da nijesu 
potrebna dodatna budžetska sredstva za 2015. godinu, a za primjenu predloženih 
rješenja za narednu budžetsku 2016. godinu, prema datim procjenama, je potrebno 
obezbijediti 1.196.150,00€. Takođe, konstatovao je da je Skupštini Crne Gore Vlada 
Crne Gore, u skladu sa članom 135 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, dostavila 
mišljenje na Predlog zakona. Imajući u vidu ciljeve ekonomske i budžetske politike 
prilikom pripreme Nacrta zakona o budžetu Crne Gore za 2016. godinu, Vlada Crne 
Gore je predložila Skupštini Crne Gore da ne prihvati Predlog zakona. 
 
      U uvodnom izlaganju predstavnik predlagača zakona, poslanik Aleksandar 
Damjanović je naveo da je predloženi zakon isti kao Zakon o izmirenju obaveza prema 
radnicima Kombinata aluminijuma koji su, usled stečaja preduzeća, ostvarili pravo na 
penziju, koji je Skupština Crne Gore usvojila na petoj sjednici prvog redovnog 
(proljećnjeg) zasijedanja u 2015. godini.  
 
      Poslanik Andrija Popović, član Odbora je saopštio da podržava Predlog zakona 
poslanika Aleksandra Damjanovića i Mladena Bojanića i naveo da treba omogućiti 
ostvarivanje prava radnicima Rudnika boksita AD Nikšić, s obzirom da je omogućeno 
ostvarivanje prava, po istom osnovu, radnicima Kombinata aluminijuma. 
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Odbor je odlučio da podnese sljedeće amandmane: 
 

AMANDMAN 1 

U članu 2 riječ „RB” zamjenjuje se riječima „RB-a”, a poslije riječi „programom” dodaju 

se riječi: „Vlade Crne Gore (u daljem tekstu: Vlada)”. 

AMANDMAN 2 

U članu 3 riječ „pojedinačne” briše se, a poslije riječi „programu” dodaje se riječ „Vlade”. 

AMANDMAN 3 

U članu 5 poslije riječi „otpremnine” dodaje se zarez, poslije riječi „zakonom” dodaje 

se zarez, a riječ „najkasnije” briše se. 

Predstavnik predlagača zakona saglasio se sa amandmanima Odbora pa isti, 

shodno članu 150 stav 3 Poslovnika Skupštine Crne Gore, postaju sastavni dio ovog 

Predloga zakona i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 

Takođe, Odbor je, u članu 4 Predloga zakona, konstatovao tehničku grešku 

koju, u pripremi zakona za objavljivanje, treba otkloniti. Predstavnik predlagača zakona 

saglasio se sa ovom korekcijom pa predložena ispravka glasi: 

U članu 4 riječ „million” zamjenjuje se riječju „milion”. 

Na osnovu rezultata glasanja (četiri glasa „za” i četiri glasa „uzdržan”), Odbor nije 

podržao Predlog zakona o izmirenju obaveza prema radnicima Rudnika boksita AD 

Nikšić koji su, usljed stečaja preduzeća, ostvarili pravo na penziju, koji su podnijeli 

poslanici Aleksandar Damjanović i Mladen Bojanić pa predlaže Skupštini Crne Gore 

da ne usvoji ovaj Predlog zakona. Za izvjestioca Odbora, na sjednici Skupštine, 

određen je poslanik Halil Duković, član Odbora.  

 
Zapisnik sa 111. sjednice Odbora je usvojen, uz sugestiju Andrije Popovića, 

člana Odbora da se u njegovom izlaganju, na strani 4 Zapisnika, riječ „zastarjelih” 
zamijeni riječju „zaostalih”. 

 
 

Sjednica je završena u 14 sati i 40 minuta. 
 
 
 
 
 Sekretarka Odbora                                                                    Predsjednik Odbora    
Snežana Kaluđerović                                                                           Zoran Jelić 
 


